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                                                            Z A P I S N I K 

 

16. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane  21. prosinca 2023.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 13,30 sati. 

 

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić, Branimir Paro Vidolin,  Franči Bukša,  

                       Barbara Kurilić, Ana Kuković Borgelott, Domagoj Vičević i Mirjana Tičić 

  ODSUTNI.  Vesna Fabijanić, Ana Šćiran, Željko Maržić i  Toni Herenda. 

  OSTALI:     gradonačelnik Ante Fabijanić, pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                      pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                      Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gospodarstvo  

                      Marija Radoslović, predstavnik tvrtke Vodovod Hrvatsko primorje – Južni  

                      ogranak d.o.o., g. Milan Nekić, novinar Radio Paga  Lucija Maržić 

                       

         Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazočno  

9_vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

- Verifikacija zapisnika 15.  sjednice Gradskog vijeća 

 

         Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 15. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

         Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je s 9 glasova „za“ usvojen zapisnik 15. sjednice 

Gradskog vijeća održane 30. studenog 2023.godine. 

 

    

Usvajanje dnevnog reda 

 

       Predsjednica Vijeća Jasna Magaš  predložila je da se dnevni red nadopuni sa točkom: 

ODLUKA o plaći i drugim pravima gradonačelnika Grada Paga na način da se ista raspravlja 

kao prva. 

       Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš dala je predloženi dnevni red   na usvajanje. Nakon 

prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s  9 glasova „za“ (jednoglasno) usvojili 

slijedeći 

 

                                                 D N E V N I   R E D  

 

1. Prijedlog ODLUKE o  plaći  i drugim pravima gradonačelnika Grada  Paga, 

2. Prijedlog ODLUKE  o prihvaćanju statusne promjene  (pripajanje Komunalnog  

društva Pag d.o.o. Vodovodu Hrvatsko primorje – Južni ogranak d.o.o.) 
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AD – 1.  PRIJEDLOG ODLUKE O  PLAĆI  I DRUGIM PRAVIMA  

                GRADONAČELNIKA GRADA  PAGA 

 

                   Sanja Bukša Kustić – Gradsko vijeće na sjednici održanoj 30. studenog ove 

godine donijelo je Odluku o plaći i drugim pravima gradonačelnika Grada Paga. Zakon o 

plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi  i Zakon o lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi osim prava na plaću načelnika, gradonačelnika i župana i njihovih 

zamjenika propisuje i druga prava  iz rada za lokalne dužnosnike. Ta prava svojom odlukom 

donosi predstavničko tijelo jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave. Prava se 

moraju taksativno navesti što nije navedeno u Odluci koje je donijelo ovo Vijeće  30. 

studenog 2023.godine. Ovim prijedlogom Odluke to se  dopunjuje  te predlaže donošenje iste. 

 

              Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                       ODLUKU 

 O  PLAĆI  I DRUGIM PRAVIMA GRADONAČELNIKA GRADA  PAGA 

 

 

 

AD – 2. PRIJEDLOG ODLUKE  O PRIHVAĆANJU STATUSNE PROMJENE  

            (PRIPAJANJE KOMUNALNOG  DRUŠTVA PAG D.O.O. VODOVODU  

              HRVATSKO PRIMORJE – JUŽNI OGRANAK D.O.O.) 

 

               Milan Nekić – Dana 18. srpnja 2019. godine na snagu je stupio Zakon o vodnim 

uslugama  koji uređuje institucionalni okvir za pružanje vodnih usluga, cijenu vodnih usluga, 

pravni položaj i održivo poslovanje isporučitelja vodnih usluga, djelovanje Vijeća za vodne 

usluge te druga pitanja povezana s pružanjem vodnih usluga.  

 U članku 6. Zakon o vodnim uslugama propisuje kako se vodne usluge pružaju na 

uslužnim područjima koja se uspostavljaju na jednom ili više postojećih vodoopskrbnih 

područja te više aglomeracija.  

 Nadalje, člankom 8. Zakona o vodnim uslugama propisano je kako se vodne usluge na 

uslužnom području pružaju putem jednog javnog isporučitelja vodnih usluga. U svrhu 

ostvarenja ove odredbe, člankom 88. stavkom 1. Zakona o vodnim uslugama propisana je 

obveza svih postojećih javnih isporučitelja vodnih usluga na uslužnom području da se pripoje 

javnom isporučitelju vodnih usluga koji je društvo kapitala, a koje je Uredbom o uslužnim 

područjima određeno kao društvo preuzimatelj, a društvo preuzimatelj je dužno prihvatiti 

pripajanje, u roku od šest mjeseci od dana od stupanja na snagu Uredbe o uslužnim 

područjima. 

 S obzirom na to da je Uredba o uslužnim područjima stupila na snagu dana 15. srpnja 

2023. godine, proizlazi kako je konačni rok za ustrojavanje jedinstvenog isporučitelja vodnih 

usluga u smislu članka 88. Zakona o vodnim uslugama 15. siječnja 2024. godine. 

 Zakonom o vodnim uslugama propisana uspostava uslužnih područja i provedba 

načela „jedan isporučitelj na jednom uslužnom području“ jedni su od ciljeva reforme 

vodnokomunalnog sektora, o čemu se nastavano izlaže u nastavku ovog obrazloženja. 
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      Člankom 30. važeće Uredbe o uslužnim područjima utvrđeno je kako uslužno područje 28 

obuhvaća  

− Grad Novalja i Grad Senj te Općinu Karlobag u Ličko-senjskoj županiji, 

− Grad Rab i Općinu Lopar u Primorsko-goranskoj županiji, 

− Grad Pag te općine Kolan i Povljana u Zadarskoj županiji,  

a društvo preuzimatelj na uslužnom području 28 je Vodovod Hrvatsko primorje–južni 

ogranak  Senj. 

 Postojeći javni isporučitelji vodnih usluga na uslužnom području 28 koji su se dužni 

pripojiti Vodovod Hrvatsko primorje–južni ogranak d.o.o. kao društvu preuzimatelju su: 
VODOVOD I ODVODNJA d.o.o.,  Senj, VRELO d.o.o., Rab, KOMUNALIJE d.o.o., Novalja,   

CRNO VRILO d.o.o., Karlobag, VODOVOD POVLJANA d.o.o., Povljana, LOPARKO d.o.o Lopar,  

KOMUNALNO DRUŠTVO PAG d.o.o., Pag i KOMUNALNO DRUŠTVO KOLAN d.o.o., Kolan,  

Sva su navedena društva su društva kapitala i to društva s ograničenom odgovornošću. 

         Temeljni kapital Društva upisan u Sudski registar Trgovačkog suda u Rijeci iznosi 

15.875.470,00 EUR. Osnivači, odnosno članovi društva su:  
 -GRAD SENJ, -Pripada mu jedan poslovni udjel nominalnog iznosa 3.288.660,00 EUR, a koji  

      predstavlja  20,71% temeljnog kapitala Društva. 

-GRAD RAB, Rab - Pripada mu jedan poslovni udjel nominalnog iznosa 2.385.350,00 EUR,  a koji  

     predstavlja 15,02% temeljnog kapitala Društva.  

-GRAD NOVALJA, Novalja,- Pripada mu jedan poslovni udjel nominalnog iznosa 3.043.610,00  

    EUR, a   koji predstavlja 19,17% temeljnog kapitala Društva.  

-OPĆINA KARLOBAG -Pripada joj jedan poslovni udjel nominalnog iznosa 2.082.500,00 EUR,  

   a koji  predstavlja 13,12% temeljnog kapitala Društva. 

-OPĆINA POVLJANA -Pripada joj jedan poslovni udjel nominalnog iznosa 640.830,00 EUR, a koji 

    predstavlja 4,04% temeljnog kapitala Društva.  

-OPĆINA LOPAR -Pripada joj jedan poslovni udjel nominalnog iznosa 590.020,00 EUR, a koji  

   predstavlja 3,72% temeljnog kapitala Društva.  

- GRAD PAG, Pag -Pripada mu jedan poslovni udjel nominalnog iznosa od 3.191.070,00 EUR, a koji  

   predstavlja 20,10% temeljnog kapitala Društva.  

-OPĆINA KOLAN -Pripada joj jedan poslovni udjel nominalnog iznosa od 653.430,00 EUR, a koji  

   predstavlja 4,12% temeljnog kapitala Društva.  

 Osoba ovlaštena za zastupanje društva sam ja kao član uprave na temelju odluke od 

10.3.2021.godine. 

 Članom 29. Zakona o vodnim uslugama propisano je kako je javni isporučitelj vodnih 

usluga dužan ustrojiti podružnice u sjedištu postojećih isporučitelja vodnih usluga, osim 

društva preuzimatelja, koji isporučuju najmanje 500.000 kubnih metara vode za ljudsku 

potrošnju godišnje te zadržati ovakvo ustrojstvo najmanje dvije godine po ishođenju 

privremenog rješenja. Javni isporučitelj vodnih usluga može ustrojiti podružnicu u sjedištu 

postojećih isporučitelja vodnih usluga, osim društva preuzimatelja, koji isporučuju i manje od 

500.000 kubnih metara vode za ljudsku potrošnju godišnje, ako je to svrsishodno. 

 Kriterij isporučene količine vode za ljudsku potrošnju veće od 500.000 kubnih metara 

godišnje na uslužnom području 28 ispunjavaju : 

− KOMUNALNO DRUŠTVO PAG d.o.o.,   

− VRELO d.o.o., Rab, 

− KOMUNALIJE d.o.o., Novalja, 

− VODOVOD I ODVODNJA d.o.o.,  Senj 

 Dakle, u odnosu na ova četiri trgovačka društva društvo preuzimatelj obvezno je po 

provedenom pripajanju ustrojiti podružnice u njihovu sjedištu. 
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            Ukoliko se pripajanje javnih isporučitelja vodnih usluga na uslužnom području ne 

provede u roku propisanom Zakonom o vodnim uslugama niti je izgledno da će biti 

provedeno u naknadnom razumnom roku zbog toga što se uprave javnih isporučitelja vodnih 

usluga nisu usuglasile o sadržaju ugovora o pripajanju i/ili skupštine javnih isporučitelja 

vodnih usluga nisu donijele odluke o pripajanju, na osnovi nacrta ugovora o pripajanju o 

kojima su se usuglasile uprave javnih isporučitelja vodnih usluga, na zahtjev javnih 

isporučitelja vodnih usluga s uslužnog područja koji imaju najmanje većinu iz članka 92. 

Zakona o to je obična većina broja postojećih javnih isporučitelja vodnih usluga ili ako 

društvo preuzimatelj i pripojena društva isporučuju najmanje 51 % vode za ljudsku potrošnju 

na uslužnom području, Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja može privremenom 

mjerom urediti sadržaj ugovora o pripajanju u odnosu na podnositelje zahtjeva, a u skladu sa 

sadržajem propisanim zakonom kojim se uređuju trgovačka društva te odrediti naknadni rok 

za donošenje odluka o pripajanju. U tom slučaju privremena mjera zamjenjuje ugovor o 

pripajanju. 

 Obzirom da preuzimanje postojećih isporučitelja vodnih usluga kao društava s 

ograničenom odgovornošću od strane društva preuzimatelja predstavlja statusnu promjenu 

svakog od navedenih društva, a s obzirom na to da su svima osnivači i članovi upravo jedinice 

lokalne samouprave, predlaže se predstavničkom tijelu jedinica lokalne samouprave dakle 

ovom Vijeću se donošenje predložene Odluke. 

            Ana Kuković Borgelott- južni dio otoka Paga ne dobiva vodu od strane Senja. 

Zanimam me da li  će i taj dio otoka dobivati vodu iz Senja obzirom da ta voda  baš niije za 

konzumaciju. 

            Milan Nekić –  radimo velike projekte  koji stoje 45 milijun aeura. tj. transportni 

cjevovoda  naime postavlja se  cijev profila 7oo /l u sekundi što će rješavati opskrbu cijelog 

područja za gotovo narednih 30-ak godina. Rješavaju se i neki drugi problemi a to su 

napajanje naših  precrpnih stanica  na kopnu koje  troše enormne količine goriva kako bi 

mogle raditi. Kad smo  prijavljivali te projekte naveli smo kao benefit upravo taj razlog da  taj 

južni dio otoka nema adekvatnu opskrbu vodom. 

            Ana Kuković Borgelott-  Hoće li zaposlenicima Komunalnog društva ostati kao i do 

sada? 

             Milan Nekić- Ne znam da li će koeficijenti ostati isti ali se plaće moraju povećati 

posebno za ljude koji rade na projektima, a nastojati ćemo se  rukovoditi kod usklađenja 

najboljim plaćama. 

             Branimir Paro Vidolin – Vi ste bili na svim sjednicama  kad su se donosile ovakve 

odluke. Zanima me zašto  Rab ovo nije izglasao te zašto je Općina Povljana kategorički 

odbila donjeti ovakvu odluku? 

             Milan Nekić –  U Gradu Rabu se dogodio politički problem. Naime sjednicu su 

napustili oporbeni vijećnici te se prekinuo rad sjednice. Općina Povljana je rekla da su oni 

sami sebi dovoljni i da im ne treba ovakvo pripajanje. Općina Povljana već sada ima 

problema sa potrebnim količinama vode, a kada se na  vodoopskrbnu mrežu spoji i  kamp koji 

se trenutno gradio taj problem će im biti i veći. 

             Branimir Paro Vidolin –  Obuzirom da će zajedničko knjigovodstvo biti u Senju da li 

će djelatnici Komunalnog društva Pag dobivati otkaze. 

             Milan Nekić- Ne. Otkaza neće biti. Svi zaposlenici koji rade u Pagu će ostati raditi na 

Pagu, a svi zaposlenici koji rade na projektima i javnoj nabavi će raditi u tom sektoru. 
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             Mirjana Tičić –  Da li je propisano da Općina Kolan i Općina Povljana moraju biti dio 

podružnice Pag. 

             Milan Nekić- Nije propisano ali  Kolanu se isporučuje voda od Paga. Obzirom na 

količine vode koje  godišnje troše ne mogu biti zasebne podružnice već se moraju nekom 

pripojiti. 

             Mirjana Tičić – Teoretski Općina Povljana se može pripojiti Gradu Novalji. 

             Milan Nekić- Ne može . Fizički je to nemoguće izvesti. 

             Mirjana Tičić –  U ovom prijedlogu Odluke kao članovi skupštine navedena je i 

Općina Kolan. Tko se iz Kolana pripaja podružnici Pag obzirom da  je Komunalno društvo 

Pag sada isporučitelj vode Komunalnom društvu Kolan? 

             Milan Nekić- Pripajaju se kapitalni udjeli Komunalnog društva Kolan  i Komunalnog 

društva iz Povljane , a ovo je organizacija na terenu. 

             Mirjana Tičić – Novalja je sama za sebe, a  Gradu Pagu se pripajaju Kolan i Povljana 

kao vodni isporučitelji. Koji je status Komunalnog društva Kolan ako gubi pravnu osobnost? 

             Milan Nekić- Pravno osobnost ima samo  Vodovod Hrvatsko primorje južni ogranak. 

Podružnice su registrirane ali nemaju pravnu osobnost. Komunalno društvo Kolan više ne 

postoji kao takav. Tako su i Lopar i Karlobag. 

              Mirjana Tičić –  prihodi idu u zajedničku kasu. Da li će onda npr. Rab dobivati veće 

plaće u odnosu na djelatnike iz Paga. 

             Milan Nekić-  Imamo novinu a to su prihodi se ostvaruju iz naknade za razvoj  koja 

ima fiksni dio i varijabilni dio. Taj varijabilni dio svaki Grad ili Općina za sebe može odrediti 

drugačije ukoliko želi veći standard usluga na svojem području. Za svaki grad  i općinu će biti 

otvoren podračun na koji će se slivati ta sredstva. Plaće će se nastojati izjednačiti. Radnici su 

na prvom mjestu. 

             Ana Kuković Borgelott- Što određuju ti udjeli odnosno postoci po pojedinim  

tvrtkama. Da li se time određuju  količine vode ili nešto drugo? Da li će netko od drugih 

općina moći tražiti veće projekte obzirom da imaju veće udjele. 

             Milan Nekić- To su temeljni kapitali koje su te tvrtke donijele 31.12.2018. godine. 

Svi projekti moraju se zajednički financirati iz zajedničkih sredstava. Svi projekti koji se 

paniraju iznose 200 milijuna eura. Najveći projekt je  izgradnje HE 2  koja će izgraditi nakon 

što se potopi Kosinjska doline. Morate znati da će se dogoditi da će se kvaliteta vode 

promijeniti obzirom da su tamo bile kuće, groblja i ta akumulacija se ne bi trebala koristiti 

narednih 10-15 godina za ljudsku  konzumaciju.  Vezano za to mi smo napravili studije 

mogućnosti snabdjevanja iz Gacke no one su krivo shvaćene pa smo izazvali lavinu 

nezadovoljstva u Gackoj dolini, a za  potrošnju vode iz Gacke  godišnje se koristi svega 1%. 

Ukoliko se to ne dogodi morati ćemo raditi alternativni tunel i nove objekte.  Sustav HEP-a je 

star 60-ak godina i može se svašta očekivati. Ovime otvaramo  mogućnost snabdjevanja i 

Novog vinodolskog. 

             Ana Kuković Borgelott- obzirom da su se značajna sredstva dobila na račun južnog 

dijela otoka Paga nadam se da ćete  u tim projektima obuhvatiti i to područje. 

             Ana Šupraha- Formirati će se novo trgovačko društvo koje će imati svoju skupštinu. 

Da li će ovi  postoci udjela utjecati na samo glasanje u skupštini. Kako će se raspoređivat 

glasovi? 

             Milan Nekić- Kod glasanja u skupštini neki ati se donose običnom većinom a neki  

dvostrukom većinom. Dvostrukom većinom de donosi društveni ugovor, planovi gradnje, 

imenovanje uprave. Dvostruka većina znači temeljni kapital plus svi glasovi prisutnih na 

sjednici. Time da de društveni ugovor trotrećinskom većinom svih udjelnika. Raspređeni smo 

tako da imamo tri cjeline a to su Rab, Pag i kopno. Otok kad izađe on  djeluje kao jedna 

cjelina. 
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             Domagoj Vičević- To je iluzorno očekivati kao da će se sve cjeline jednako  razvijati. 

To je moje mišljenje. Referentni datum za ovo je bio datum 31.12.2018. godine i ulazimo u 

ovu tvrtku sa udjelom koji smo imali  na taj datum. Očekivao sam da ćemo ući sa većim 

kapitalom od ovih 17%. Na temelju tog udjela imati ćemo i udjela u toj firmi. Činjenica je da 

se nije radilo kako se trebalo i stoga imamo samo ovih 17%. Novalja je narasla na 23% a mi 

smo pali na 17%. Rab ima daleko veći udjel, ali su oni i ulagali u tu infrastrukturu. 

             Stipe Žunić- Što se tiče sama odluke moramo ju donijeti Žalosno je da ulazimo sa 

takvim udjelom od 17% što je očito rezultat nerada i mislim da bi gradonačelnik trebao 

pozvati određene ljude na odgovornost. 

             Domagoj Vičević – Činjenica je da je Novalja sama, a mi imamo uz sebe Općinu 

Kolan i Općinu Povljanu a svaka jedinica lokalne samouprave ima svoj interes, bez obzira što 

je rečeno da mi kao otok nastupamo zajedno, i one će tražiti  svoj interes. 

             Mirjana Tičić-  Činjenica je da član  Nadzornog odbora Komunalnog društva Pag 

sada raspravlja a o tome  nije raspravljao Nadzorni odbor Komunalnog društva. 

             Ante Fabijanić-  biti će nam dužnost pratiti kakao se ostvaruje temeljni kapital. 

Činjenica je da se nije odrađivalo ono što je trebalo i stoga imamo ovakvu situaciju. Grad je 

davao novac a Komunalno poduzeće nije provodilo što je trebalo. Dakle jedini odgovoran je 

direktor a ne Grad. 

             Mirjana Tičić- Moje se izvješće, kad sam bila član uprave,  na ovom Vijeću nije 

prihvatilo za razliku od izvješća direktora koji nije obavljao posao. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 7 glasova „za“ i 2 

„suzdržana“ glasa donijeli 

                                                         ODLUKU 

                           O PRIHVAĆANJU STATUSNE PROMJENE 
(pripajanje Komunalnog  društva Pag d.o.o. Vodovodu Hrvatsko primorje – Južni ogranak d.o.o.) 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

1. Stipe Žunić-  jutros je na sjednici  Vijeća Općine Kolan donesena odluka o zabrani  

prolaska težih vozila od 7,5 t kroz Kolan te će sada svi ti kamioni morati prolaziti krož 

Šimune. Mislim da bi i  mi trebali donijeti odluku da se to isto tako takvim vozilima 

zabranjuje prolaz kroz naselje Šimuni.  

Ante Fabijanić – treba provjeriti koji je statis te ceste i da li mogu donjeti takve 

odluke. 

  

 Rad sjednice je završen  u  14.40 sati. 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-23-16 

Pag,  21. prosinca 2023.          

                            

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                              Jasna Magaš 
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